
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 26 

z XXVI Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w Domy Strażaka w Czerminie w 

dniu 30 kwietnia 2021roku.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 14:30. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy w Czerminie 

 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
Pan Przewodniczący poinformował, że w stosunku do wersji zaproszeń przesłanych drogą 

pocztową, w porządku obrad zaszła zmiana polegająca na usunięciu punktu dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin. Po zmianie porządek obrad 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie XXVI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

5.Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy Gminy Czermin z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

2020 rok.  

6.Ocena zasobów pomocy społecznej. 



7.Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016/2021 za 2020r. oraz sprawozdanie z 

działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie w Gminie Czermin za 2020r. 

8.Sprawozdanie z realizacji ustawy o pomocy społecznej, o świadczeniach rodzinnych i ustawy 

o pomocy osobom uprawnionym do alimentów oraz realizacji programu Rodzina „500+” i 

„Dobry Start” za 2020r. 

9.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wydania opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum lokalnego. 

12.Podjęcie uchwał dotyczących rozpatrzenia petycji wniesionych przez Stowarzyszenie 

„Jesteśmy u siebie”: 

- w sprawie uznania stosowania preparatów nazwanych szczepionkami przeciwko Covid-19 za 

eksperyment medyczny, 

- w sprawie wymogów dotyczących stosowania preparatów nazwanych szczepionkami 

przeciwko Covid-19 na terenie gminy, 

- w sprawie publikacji informacji dotyczących Covid-19 na terenie gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

14.Interpelacje i zapytania radnych. 

15.Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Uwag do protokołu nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 



Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt przedstawił Zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym i podpisane 

umowy. 

 

Pan Wójt przedstawił zdarzenia, jakie miały miejsce od ostatniej sesji, t.j. wydane zarządzenia 

i podpisane umowy z wykonawcami. 

Zarządzenie: 

- 22/2021 – w sprawie powołania Komisji Przetargowej przeprowadzającej przetarg na zbycie 

nieruchomości gm. Czermin, 

- 23/2021 – w sprawie określenia formy przekazania sprawozdań budżetowych oraz 

sprawozdań w zakresie operacji finansowych przez kierowników jednostek organizacyjnych 

gm. Czermin, 

- 24/2021 – w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021, 

- 25/2021 – w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Podpisane umowy: 

- montaż monitoringu w Szkole Podstawowej w Otałęży, 

- wykonanie dokumentacji geodezyjno-prawnej (regulacja stanu prawnego nieruchomości), 

- dofinansowanie wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego „Nie jesteś sam”, 

- remont dróg żużlem na terenie gminy, 

- ekspertyza w zakresie opinii w sprawie naruszenia stosunków wodnych. 

Poinformował o inwestycji na SUW Trzciana – prace dobiegają końca, ciśnienie wody się 

poprawiło, woda przebadana w ciągu 3 dni i nadaje się do spożycia, stacja pracuje dobrze, 

trwają prace kosmetyczne. Przeprosił mieszkańców za niedogodności i trudności w dostawie 

wody oraz podziękował za cierpliwość. Omówił kolejną inwestycję prowadzoną w gminie, tj.: 

- budowa kanalizacji na przysiółku Grądy wraz z 2 odcinkami wodociągu. Problemy z 

wykonawcą, inspektorem nadzoru i mieszkańcami są rozwiązane w porozumieniu z Urzędem 

Marszałkowskim; - droga na przysiółku Grądy – wykonawca przystąpił do kolejnego etapu 

prac. Czeka na odpowiednią temperaturę do położenia masy. 

Przedstawił zaplanowany harmonogram uroczystości majowych, uwzględniający 

ograniczenia związane z sytuacją pandemiczną w kraju. 

Poinformował o otrzymanym czeku na kwotę 1 mln. zł. w związku z uznaniem wniosku z 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na realizacje kanalizacji w Trzcianie i Czermin – 

Zawada II. Podziękował za otrzymaną dotację twierdząc jednocześnie, że trzeba jeszcze 

zabiegać o dodatkowe dofinansowanie, bo wartość tego zadania to 7 mln zł. Sami nie 

zdołamy tego zadania zrealizować. Podziękował wszystkim tym, którzy przyczynili się do 

pozyskania tych środków, które są już na koncie gminy. 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2020 rok. 

 

Pani Kokoszka odczytała treść sprawozdania stanowiącego załącznik do protokołu. 

Radny Czaja poprosił o podanie kwot przyznanych klubom sportowym w 2020r. 

Pani Kokoszka – „Galaxia” Czermin – 2 500,00 zł., „Barka” Breń – 25 500,00 zł., „Wiśnia” 

Trzciana – 22 500,00 zł., „Victoria” Czermin – 35 500,00 zł.(zwróciła do budżetu gminy 

9 900,00 zł.) 



 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
 

Niniejszy punkt omówiła pani Forczek. 

Ocena zasobów – jak załącznik do protokołu 

Radny Myjak poinformował, że są to sprawozdania przedstawiane corocznie. Jest to obszerny 

materiał, który został szczegółowo omówiony na komisjach. 

 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy                

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016/2021 za 2020r. oraz 

sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Czermin za 2020r. 
 

Treść powyższych sprawozdań odczytała pani Forczek, które stanowią załączniki do 

protokołu. 

Radny Ździebło – ile było Niebieskich Kart założonych w poszczególnych miejscowościach. 

Pani Forczek – są to dane wrażliwe, są miejscowości gdzie była 1 Karta i może to wywołać 

niepotrzebne domysły. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji ustawy o pomocy społecznej, o świadczeniach rodzinnych    

i ustawy o pomocy osobom uprawnionym do alimentów oraz realizacji programu 

Rodzina „500+” i „Dobry Start” za 2020r. 

 

Powyższe sprawozdania odczytała pani Forczek – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Myjak poinformował, że podjęcie tej uchwały związane jest z dotacją otrzymaną z 

PSP, gdzie 35% stanowi udział gminy, jako wkład własny. 

Radna Banik przedstawiła opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr XXVI/190/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

 



 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2021. 
 

Treść projektu uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radna Banik – opinia Komisji Budżetu i Finansów pozytywna, wyrażona jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr XXVI/191/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wydania opinii w 

sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego. 

 

Radny Myjak poprosił przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o opinię           

w niniejszym temacie.   

Radny Wójtowicz - na posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2021r. Komisja przeanalizowała 

petycję wniesioną przez Teresę Garland  Zaprzysiężonego Prezydenta Obywatelskiego 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego              

i ustaliła, że przedmiot petycji nie mieści się w katalogu zadań własnych gminy określonych 

w artykule 7 ustawy o samorządzie gminnym. Komisja w toku prowadzonego postępowania 

uznała, że rada gminy może podejmować uchwały tylko w sprawach publicznych o znaczeniu 

lokalnym, niezastrzeżonych ustawami na rzecz innych podmiotów. 

Zaproponowane w petycji pytania referendum dotyczą spraw ogólnokrajowych pozostających 

poza zakresem kompetencji rady gminy, a mieszczą się w zakresie działalności Sejmu. 

Zgodnie z art.2 ust. 3 ustawy o petycjach przedmiotem petycji może być żądanie,                             

w szczególności, zmiany przepisów prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania            

w sprawie dotyczącej podmiotu wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości 

wymagających szczególnej ochrony w imię dobra wspólnego, mieszczącego się w zakresie 

zadań i kompetencji adresata petycji. 

Biorąc pod uwagę wskazane wyżej przesłanki Komisja rekomenduje nie uwzględnienie 

niniejszej petycji. 

Treść projektu uchwały odczytał pan Sekretarz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wydania opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum lokalnego..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr XXVI/192/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwał dotyczących rozpatrzenia petycji wniesionych przez Stowarzyszenie 

„Jesteśmy u siebie” 

 

Radny Myjak poprosił o opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Wójtowicz - na tym samym posiedzeniu Komisja rozpatrzyła także  petycję  

Stowarzyszenia „Jesteśmy u siebie” składającą się z 3 petycji dotyczących podjęcia przez 

Radę Gminy następujących  uchwał : 

Pierwsza -  w sprawie uznania stosowania preparatów nazwanych szczepionkami przeciwko 

Covid-19 za eksperyment medyczny na ludziach, 

Druga -  w sprawie wymogów dotyczących stosowania preparatów nazwanych szczepionkami 

przeciwko Covid – 19 na terenie gminy, 

Trzecia -  w sprawie publikacji informacji dotyczących Covid – 19 na terenie gminy. 

Po zapoznaniu się z treścią petycji, komisja stwierdziła, że żądania objęte petycją wykraczają 

poza zakres określony w art. 6 ust 1 oraz art. 7 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. Organy 

jednostki samorządu terytorialnego rozpatrując żądania zawarte w petycji zobowiązane są do 

działania na podstawie i w granicach prawa. Przedmiot uchwały musi mieścić się                             

w kompetencjach rady gminy i dotyczyć spraw właściwych dla potrzeb społeczności lokalnych.  

Kwestie związane z odpowiedzialnością za skutki podania szczepionki leżą poza zakresem 

działania rady gminy i nie mogą być przedmiotem uchwały.  

Mając powyższe na uwadze Komisja postanawia odmówić uwzględnienia przedmiotowej 

petycji.  

 

a) w sprawie uznania stosowania preparatów nazwanych szczepionkami przeciwko 

Covid-19 za eksperyment medyczny 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie uznania stosowania preparatów nazwanych szczepionkami przeciwko Covid-19 za 

eksperyment medyczny.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Mariusz Żelazko 

Uchwała Nr XXVI/193/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

b) w sprawie wymogów dotyczących stosowania preparatów nazwanych szczepionkami 

przeciwko Covid-19 na terenie gmin. 

Treść projektu uchwały odczytał pan Sekretarz. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wymogów dotyczących stosowania preparatów nazwanych szczepionkami 

przeciwko Covid-19 na terenie gmin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXVI/194/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

c) w sprawie publikacji informacji dotyczących Covid-19 na terenie gminy. 
Projekt uchwały odczytał pan Sekretarz. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie publikacji informacji dotyczących Covid-19 na terenie gminy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXVI/195/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

 



Radny Myjak poprosił o opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Wójtowicz - kolejna petycja rozpatrywana na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji w dniu 21 kwietnia 2021r. dotyczyła poparcia Rządu Tymczasowego Komitetu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Komitetu Konstytucyjnego. Komisja po 

zapoznaniu się z treścią petycji wydała negatywną opinie w przedmiotowej sprawie, z uwagi 

na fakt, że do zakresu działania gminy należą wszystkie sprawy publiczne  o działaniu 

lokalnym, niezastrzeżone ustawami na rzecz innych podmiotów. Rada Gminy nie posiada 

kompetencji do wypowiadania się w sprawach, które pozostają poza zakresem jej działania, a 

do tych zalicza się wskazane w petycji poparcie Rządu Tymczasowego Komitetu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Komitetu Konstytucyjnego. Podjęta w tym 

zakresie uchwała wykraczałaby poza zakres zadań gminy, a zatem byłaby niezgodna 

z obowiązującym prawem. Organ władzy publicznej działa wyłącznie w ramach i w granicach 

prawa, co oznacza, że mogą one podejmować tylko te działania, na które prawo wprost im 

zezwala. 

W związku z tym Komisja wnosi o podjęcie uchwały stwierdzającej, że petycja nie zasługuje 

na uwzględnienie w powyższym zakresie.  

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Radny Bukała zapytał, czy takich pism przychodzących mailowo nie powinniśmy ignorować? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że są to oficjalne pisma przychodzące na skrzynkę ePUAP,  

podpisane podpisem elektronicznym.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Mariusz Żelazko 

 

Uchwała Nr XXVI/196/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Bukała zapytał, czy prawdą jest, że na nowobudowanej drodze w Trzcianie nie będzie 

ronda?. 

Pan Wójt – uczestniczyłem na każdym etapie przygotowania  projektu tej drogi i zawsze 

artykułowane było, że na skrzyżowaniu nowej drogi wojewódzkiej z powiatową 

zaprojektowane jest rondo. Taka dokumentacja była złożona do przetargu i w razie 

jakiejkolwiek zmiany wymagana byłaby zmiana projektu budowlanego i pozwolenia na 

budowę. Zweryfikuję tą sprawę. 

Radny Bugaj – w sprawie szczepień. – Dlaczego mieszkańcy wysyłani są do Mielca pomimo 

tego, że punkt szczepień jest w Czerminie? 

Pan Sekretarz – szczepienia realizuje firma MEDYK. My udostępniliśmy lokal 

zaakceptowany przez przedstawicieli tej firmy. Podpisana jest umowa na wynajęcie lokalu. 



Pozostałe działania leżą po stronie firmy szczepiącej. Informacje o zmianie terminu szczepień 

przychodzą późno. Firma obciąża nas odpowiedzialnością za złe warunki lokalowe i ciężar 

próbuje zrzucać na nas. Lokal jak najbardziej spełnia wymogi a problemem jest 

zorganizowanie grupy szczepionkowej przez Centrum Medyczne MEDYK w Rzeszowie. 

Radny Myjak odniósł się do zaistniałej sytuacji ze szczepieniami, za co nie bierzemy 

odpowiedzialności gdyż nie leży to w naszej kompetencji..  

 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała 

J. Jasińska                                                                                                     Przewodniczący 

                                                                                                             Rady Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


